

### AFRICA-TOGO 非洲-多哥共和國

- Lome Senatus: There was a mention of a person healed after praying the Frank Duff Novena. Details are awaited.  
Lome 分團：得知有一人因向杜輝兄弟祈禱而得痊愈，但仍有待遞交詳細資料。

### MEXICO 墨西哥

- Mexico City Senatus: A girl prayed the Rosary for the return of her father to the family. After 5 years he turned up outside the Church on her 15th birthday.  
墨西哥城分團：一位女孩為父親能回家團聚而供唸玫瑰經，終於 5 年後，在她 15 歲那年父親回來了。
- Monterrey Regia: Ceremonies were held to celebrate the 60th Anniversary of the Legion in Monterrey.  
蒙特雷區域團：慶祝了聖母軍在蒙特雷成立 60 周年。

### CENTRAL AMERICA 中美洲

- Nicaragua-Managua Regia: Due to political problems, attendance at the Regia meeting is 41%.  
尼加拉瓜 Managua 區域團：由於政治問題，區域團會議的出席率低至 41%。
- EL SALVADOR-Senatus of San Salvador: Some praesidia reported difficulty in attending their praesidia or doing work due to the political problems in the country.  
薩爾瓦多分團：有些支團報告因政治問題，他們出席支團周會和做每周工作都有困難。

### IRELAND 愛爾蘭

- Annunciata Comitium: The praesidium attached to Queen's University has 8 members and 8 auxiliaries. Prior to Examinations a Mass for the youth was celebrated which was very well attended.  
聖母領報督察區團：他們在 Queen's 大學的支團現有 8 位活動團員及 8 位輔助團員。在考試前為青年祈禱的彌撒，有很多人參與。

### INDIA 印度

- Mumbai Senatus: A former legionary now ordained has been appointed as Senatus Spiritual Director.  
印度分團：一位前聖母軍晉鐸並委任為分團神師。

### ENGLAND 英國

- Liverpool Senatus: The former President of the praesidium is going to Rome to study for the priesthood.  
利物浦分團：一個支團的前團長正前往羅馬為準備做神父而讀書。